
Protokoll

2024-06-10
Mötet var den här gången förlagt till östra Kila bygdegård

Närvarande: Sven-Erik, Stefan, Hans, Ann-Louise, Robin, Edmund, Roger och Åke

⦁ Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

⦁ Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

⦁ Kassabehållningen är 66 882 kr. Alla annonsörer har nu betalat sina fakturor. 
Några prenumeranter får en sista påminnelse med kommande utskick av 
bygdebladet.

⦁ Bygdebladet. Tidningen är skickad till tryck. Några annonser är i fyrfärg, Tony 
fixar till det mot viss kostnad. Några bilder behöver också redigeras. Annons 
för Kilaveckan finns med i tidningen.

⦁ Distribution tidningar. NWT Direkt erbjuder bladning i tidningen till våra 
prenumeranter. Vi försöker få till prenumerationsutskicket redan i 
decembernumret, tidning 24-4, och påminnelser i tidning 25-1. Det innebär att 
vi måste bestämma prenumerationspriset vid novembermötet.

⦁ Delning tidningar. Upplägget diskuterades. NWT Direkt kan dela tidningen åt 
oss. Det blir dock komplicerat eftersom det finns många postlådor som inte 
ska ha någon tidning och det blir dyrare. Kenneths tur tar Hans ansvar för den 
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här gången och Åke tar Elvys tur. En karta med turer bör göras i ordning och 
det bör finnas två personer som kan varje tur. Det här behöver nog utredas 
vidare.

⦁ Årets aktiviteter:

Midsommar. Det finns nu väg till parkeringen. Skyltar finns och västar går att 
ordna Vi har kommit överens med Malin om en parkeringsavgift på 20 kr. En 
del av intäkterna går till materialkostnader för att iordningställa parkeringen. 

Parkeringen sköts av Roger, Robin, Elliot, Sven-Erik. Pris 20 kr.

Chokladhjulet Stefan, Emma. Pris 20 kr. 

Fiskdamm Åke och helst en till. Pris 10 kr. 

Pilkastning löses. Pris 20 kr. 

Frågan om lotteritillstånd kom upp. Sven-Erik kollar. Ann-Louise hör med 
Emma om ridning. 

Loppisrally 27/7. Miti hämtar in saker som finns på tippensidan på Face Book. 
Vi fortsätter samla in saker. Sven-Erik med flera kommer att medverka. 

Kila-veckan. Annons i ST är beställd idag. Kostar ca 7 000 + moms, som 
kommer att fördelas rakt av mellan de deltagande föreningarna. ST har en 
drive där vi får annonsen införd vid två tillfällen för det här priset. Att 
annonsera på ljustavlan vid E18 är gratis.

⦁ Virke brygga. Stefan har pratat med Wood Support. Kan ev. få lite sponsring 
och vi kan bara köpa hela paket av dem. Priset per löpmeter är mycket 
billigare än i bygghandeln.

⦁ Kila-ön. Hans-Erik gör en tur så fort han kommer hem nästa vecka. Gästboken 
måste komma ut nu.

⦁ Planerade möten. 12/8, 16/9, 14/10, 11/11 och 16/12. Kontakt hålls däremellan 
inför evenemang.

⦁ Övriga frågor: Informerades om att Stefan och Edmund är en början på 
personer till redaktionen. Utgivarlicens är klar för inskick. Den kommer att 
gälla i 10 år.

⦁ Sven-Erik önskade trevlig sommar och avslutade mötet.
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Åke Broström

Sekreterare

Ps. Sven-Erik har innan protokollet färdigställts inhämtat besked om att vi inte 
behöver ha lotteritillstånd.
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